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Rafal Sobolewski
Przewodniczqcy Rady Miasta
w/rn

W odpowiedzi na zgtroszonq ptzez Pana interpelacig migdzysesyjn4 dotyczqcq
ptowadzonych inwestycji w miedcie otzz tozwaLeria mo2liwo6ci powolania sp6lki jako

apatatu pomocniczego w zaktesie realizowanych inwestycji, ninieiszirrn wyjafniam.
Z infotrnacji zloionych ptzez Vlydzial Inwestycji Utzgdu Miasta wynika, Le st 2017

toku realizuie sig 64 inwestycje: kubatutowe, drogowe otaz w ttmach tzw. Bud2etu
oby"rvatelskiego. Ponadto, na biezqco w/st Wydziat wykonuje dzialanla ztlirqzane
z ptzeglqdami gwarancyjnymi, egzekwowaniem uptawnieri gwarancyinych, podejmuie
dzra\ana zt'tt4zane z usuwaniem awaii otaz zleca przesvidziane w ramach zadai
inwestycyjnych opracowania dokumentacji. Ptzy skomplikowanych procesach
inwestycyinych zdatzajq sie problemy w rcahzacii, co w szczeg6lnych ptzypadkach mo2e
powodowai opotntenra w rcalizacii inwestycii. Nadmienii nalezy, Le wigkszo66 inwestycji
przebiega ptawidlowo. Powolanie sp6lki jako apaiatu pomocniczego i nadzorui4cego
powodowaloby dodatkowe koszty, a prawdopodobnie nie usprawniloby reahzacli
inwestycii. Batdziej slusznym dzialaniem byloby wzmocnienie kadtowe dzial$4cego
wydzialu Inwestycji, poptzez zwigkszenie zat-rudnienia specjalist6w z uprawnieniami
budowlanrrmi.
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